
Tisztelt ELTE Tehetséggondozási Tanács! 

 

Alulírott, Kovács Katalin, aláírásommal igazolom, hogy Ph.D. hallgatóm, Beszkid Attila részt 

vett a „XI. TAYLOR GAZDÁLKODÁS ÉS SZERVEZÉSTUDOMÁNYI 

KONFERENCIÁN”.  

 

A konferencián a PhD témájának kvalitatív részéből adott elő, a témája: „A kiváló erőnléti 

edzők titkai” volt.  

 

Budapest, 2025. 06. 14.  

 

 

       Dr. Kovács Katalin 
          egyetemi docens 

 

 

 

 

AVDH Bélyegző



Úti jelentés 

Konferencia részvétel támogatása 

Beszkid Attila – PhD hallgató 

2023 februárja óta dolgozom az ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Egészségfejlesztés és 

Sporttudományi Intézetének alkalmazásában. 2024 szeptemberében kezdtem meg PhD 

tanulmányaimat az ELTE PPK Neveléstudományi Doktori Iskola keretében. 

Ez volt az első alkalom, hogy utazási pályázatot nyújtottam be, amelynek elnyerését ezúton is 

köszönöm. A támogatás keretében a „XI. TAYLOR Gazdálkodás és Szervezéstudományi 

Konferencia” előadás regisztrációs díjára pályáztam, 25.000 Ft összegben. 

A konferenciát a VIKEK (Virtuális Intézet Közép-Európa Kutatására Egyesület) szervezte, 

melynek vezetője Prof. Dr. Gulyás László. A VIKEK egy valódi multi- és interdiszciplináris 

tudományos közösség, amely a történelemtudománytól a regionális tudományokon át egészen 

a vezetéstudományig számos szakterületet integrál. 

A konferencia 2024. május 9-én került megrendezésre Szegeden, a Juhász Gyula 

Pedagógusképző Kar épületében. Intézetünk több munkatársa is jelen volt az eseményen, 

különösen a sporttudományi szekciókban. Én a 2. szekcióban (Sporttudomány 1.) tartottam 

előadást, amely pénteken, 13:20 perckor kezdődött. 

Előadásom címe: „A kiváló erőnléti edzők titkai” 

Az előadás során bemutattam doktori kutatásom kvalitatív fázisát, melyben válogatott 

sportcsapatok erőnléti edzőivel készítettem interjúkat. A vizsgálat célja annak feltárása volt, 

hogy mitől válik valaki kiváló vagy kiemelkedő erőnléti edzővé, valamint hogyan alkalmazzák 

a pliometriás edzéseket a gyakorlatban. A kutatás központi eleme a sportteljesítmény és a 

prevenció szempontjából kiemelt jelentőségű pliometriás edzés hatásainak feltérképezése, 

különös tekintettel a kézilabda sportágra. 

A konferencián való részvétel különösen értékes volt számomra több szempontból is: 

 Szakmai visszajelzéseket kaptam kollégáktól és más előadóktól. 

 Lehetőség nyílt tudományos kapcsolatok építésére. 

 A konferencia előadói számára lehetőség nyílik publikálásra a TAYLOR Gazdálkodás 

és Szervezéstudományi Folyóiratban, amely elsőéves PhD hallgatóként nagy 



jelentőségű számomra. Egy elsőszerzős cikk publikálása a tanulmányaim 

követelményei között is szerepel, így ez a lehetőség különösen értékes számomra. 

Ezúton is köszönöm a támogatást, amely lehetővé tette részvételemet ezen a tudományos 

eseményen. 

Képek a konferenciáról 

Előadás közben 

A szekció előadókkal 


